
una ciutat on l’esport sigui referent i acollir 
esdeveniments esportius de primera magni-
tud com el Mundial d’Handbol Femení que es 
celebrarà el 2021 i que reforçarà la promoció de 
l’esport femení.

El futur és el ferrocarril

Per la seva banda l’alcalde de Granollers, Josep 
Mayoral, va qualificar el Programa d’Actuació 
Municipal com a ambiciós alhora que va consi-
derar que aquest mandat serà clau pel que fa a 
les infraestructures ferroviàries. En aquest sen-
tit va explicar que ja s’estan suprimint a Grano-
llers els passos a nivells de la línia R3, passes 
prèvies del desdoblament de la via entre Parets 
del Vallès i la Garriga que “esperem que el 2023 
sigui una realitat”. D’altra banda, ADIF té previst 
també remodelar properament l’estació de Gra-
nollers Canovelles. A més, va afegir que es tre-
ballarà per tal que la connexió entre la R4 (entre 
Sant Vicenç de Calders i Manresa) i la R8 (entre 
Martorell i Granollers Centre) s’inclogui en els 
pressupostos de l’Estat d’aquest any. Finalment, 
va explicar que s’han reprès els treballs per fer 
possible la cobertura del ferrocarril entre els 
ponts de Josep Umbert i d’Agustí Vinyamata 
i que l’eliminació de l’estació de mercaderies 
forma part d’aquestes negociacions. En aquest 
sentit va dir que el futur és el ferrocarril, que ha 
de ser prioritari per sobre del cotxe. 
En relació a la millora en la xarxa viària, 
l’alcalde va explicar que els acords amb la Ge-
neralitat per fer un tercer carril de la C17, entre 
Lliçà d’Amunt i Mollet del Vallès, estan pràcti-
cament tancats. L’alcalde creu que l’eliminació 
del peatge de la Llagosta, ja compromesa pel 
govern d’Espanya, és la millor solució per con-
vertir la ronda de Granollers en una via urbana. 
D’altra banda, també va anunciar que ja està 
pressupostada la primera fase de la millora de 

l’entrada a Granollers per la carretera de Lliçà. 
En aquest projecte es preveuen diverses actua-
cions per millorar la mobilitat a peu i en bicicle-
ta i pacificar el trànsit. El carril bici d’aquesta 
carretera ha de ser el primer pas per disposar 
d’una xarxa ciclable que uneixi tots els munici-
pis de la connurbació.

Els serveis sociosanitaris, claus

Mayoral va explicar que aquest també serà 
un mandat clau en el futur dels serveis socio-
sanitaris. Així, s’està avançant per construir 
el centre de radioteràpia, amb el lideratge de 
l’Hospital Clínic. Aquest equipament tindrà, a 
més de l’atenció oncològica, un nou servei de 
diàlisi. També en aquest mandat s’ha de posar 
en marxa el nou edifici al solar de Policlínica i 
es duplicaran els llits de malalts mentals i de 
la UCI de l’Hospital de Granollers, alhora que 
caldrà concretar una millora substancial de les 
urgències. Durant aquests quatre anys també 
s’ha de fer realitat la construcció d’una nova 
residència per a la gent gran al carrer Tetuan, 
després de l’acord que s’ha signat recentment 
amb la Generalitat.
En matèria ambiental, el Consorci de Residus 
modernitzarà i ampliarà la planta de compostat-
ge per convertir la matèria orgànica en energia 
cada vegada més eficient.
L’alcalde va destacar el treball en xarxa com 
una forma imprescindible de treballar, ja sigui 
amb els municipis de l’entorn de Granollers, 
amb viles i ciutats de la C17, amb les altres 
ciutats de la segona corona metropolitana i amb 
municipis d’arreu de l’Estat i del món. En aquest 
sentit l’alcalde va destacar que Granollers és 
una referència internacional en la xarxa de ciu-
tats educadores i que lidera la xarxa d’Alcaldes i 
Alcaldesses per la pau a Europa i forma part del 
Consell Mundial de Ciutats i Governs Locals.

El miler d’actuacions del PAM 
es poden consultar i seguir a 

www.granollers.cat/pam
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